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De fractie heeft de volgende vragen:

Regelmatig ontvangt onze fractie diverse foto’s m.b.t. tot de verkeerssituatie bij de oversteekplaats 
van de Go-Stores aan de Rucphensebaan (zie onderstaande foto’s)

De klachten vanuit fietsers gaan onder meer over zeer slecht zicht door de bosschages die pal op de 
hoek van de oversteekplaats het overzicht wegnemen alsmede hinder doordat auto’s door het 
wachten met oversteken op het fietspad staan. Tevens wordt ook de hoge snelheid van 
automobilisten op de Rucphensebaan bij het oversteken regelmatig als klacht genoemd voor dit 
gevaarlijke “verkeerspunt ”.

Voor automobilisten ontstaan vaak problemen doordat ze slecht zicht ervaren met oversteken doordat 
ze het gemotoriseerd verkeer van twee kanten in de gaten moeten houden en daarna ook nog 
rekening moeten houden met fietsers en bromfietsers die op het fietspad rijden.

Daarnaast constateren automobilisten ook dat er geen geduld is bij het oversteken door het 
hardrijdende verkeer op de Rucphensebaan.  

Ook de fractie van de VLP constateert regelmatig hachelijke verkeerssituaties en vraagt zich daarom 
af of een rotonde bij deze oversteek een oplossing zou kunnen zijn.

Over bovenstaande foto’s en klachten over de oversteek bij Go-Stores aan de Rucphensebaan heeft 
de fractie van de VLP dan ook de navolgende vragen;

1. Is het college bekend met de hachelijke verkeerssituaties die zich bij de GoStores aan de 
Rucphensebaan regelmatig voordoen?

2. Op welke termijn gaat het College opdracht geven om de bosschage te snoeien zodat de 
oversteek voor fietsers overzichtelijker wordt?

3. Is het college bereid te onderzoeken of voor deze oversteek het realiseren van een rotonde 
een meer passende en veilige oplossing is? Zo ja, wanneer zou dit onderzoek kunnen 
plaatsvinden? En zo nee, waarom niet?

Namens de fractie van VLP, 
Wilbert Brouwers en Arwen van Gestel



Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1. Wij zijn bekend met de huidige verkeerssituatie. De GoStores is onderdeel van de 
mobiliteitsagenda 2020-2024.

2. Het betreffende groen is in onderhoud bij de GoStores. Wij hebben de eigenaar hier nogmaals op 
geattendeerd.

3. De afdeling Beheer is bezig met de voorbereiding van de reconstructie van de Rucphensebaan 
(geplande uitvoering start in januari 2020). Na uitvoerig overleg met eigenaren van Gostores en 
de bewoners is een nieuw ontwerp vastgesteld dat u kunt vinden via deze link: 
https://roosendaal.nl/reconstructie-rucphensebaan

Met vriendelijke groet,
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